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Betreft: Schriftelijke vragen - Maastrichtse afvalbeleid en controles op afvaldumping milieuperrons 
 
Geacht college, 
 
Afgelopen zomer is er een petitie gestart om het afvalbeleid in de gemeente Maastricht aan te 
passen.1 De initiatiefnemers geven onder meer aan dat er een toename is van afvaldumping. Het 
mogelijke herzien van het afvalbeleid wordt dit najaar besproken in de gemeenteraad. 
Desalniettemin leidt dit bij de Partij voor de Dieren-fractie tot de volgende vragen. 
 

1) Kunt u aangeven hoeveel meldingen van afvaldumping bij milieuperrons er maandelijks bij 
de gemeente Maastricht binnenkomen? Is er daarbij de afgelopen tijd sprake van een 
stijgend aantal meldingen in Maastricht of bij bepaalde milieuperrons? Hoe verklaart de 
gemeente actuele aantallen en trends?  

2) Op welke plaatsen zijn er de afgelopen tijd milieuperrons weggehaald en heeft dit geleid tot 
grotere druk op nabijgelegen milieuperrons?  

3) Veel milieuperrons zijn onlangs aangepast door het plaatsen van niet-transparante 
omheiningen en gebruiksonvriendelijke papierbakken met een zeer kleine opening. Deelt uw 
college de mening dat deze aanpassingen hebben geleid tot meer dumping of wanneer 
worden deze aanpassingen geëvalueerd? 

4) Is uw college het met de Partij voor de Dieren-fractie eens dat er meer controles op 
afvaldumping bij milieuperrons moeten komen? Wat zijn de criteria voor het inzetten van 
tijdelijk gemeentelijk cameratoezicht en hoe vaak heeft de gemeente cameratoezicht in het 
verleden ingezet om afvaldumping bij milieuperrons te voorkomen en op te sporen? Hoe 
worden daarbij de Europese en nationale privacyregels gewaarborgd door de gemeente?  

5) Welke andere acties gaat het college ondernemen om afvaldumpingen in het vervolg te 
voorkomen?  

 
Het huishoudelijk afval bij hoogbouw wordt in de afvalkalender van 2022 nog maar eens per twee 
weken opgehaald. Volgens de petitie “Pas het afvalbeleid aan” leidt dit tot meer overlast en co-
existentieproblemen tussen mensen en dieren, zoals muizen en ratten.  
 

6) Is het aantal meldingen van overlast door de genoemde dieren toegenomen in vergelijking 
met voorgaande jaren waarin het afval bij hoogbouw nog wekelijks werd opgehaald? Zo ja, 
waar blijkt dat uit? 

                                                 
1 https://petities.nl/petitions/pas-het-afvalbeleid-van-maastricht-aan?locale=nl_gr.  

https://petities.nl/petitions/pas-het-afvalbeleid-van-maastricht-aan?locale=nl_gr


 

7) Kan uw college zich voorstellen dat het twee weken lang binnen bewaren van huisvuil in een 
flat niet prettig is? Kan uw college zich inbeelden dat het verminderd ophalen van huisafval 
in combinatie met gebruiksonvriendelijke en smerige milieuperrons afvaldumping in de hand 
werkt? Zo ja, wat gaat uw college daaraan doen? Zo nee, waarom niet? 

 
Gaarne beantwoording binnen de daarvoor geldende termijn. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Jules Vaessen 
 
Partij voor de Dieren 


